
ERIÄVÄ MIELIPIDE 

 

Valiokunta päätti yksimielisesti 17.01.2019: ” Kouluyhdistyksen esittämä vanhempien vastustus 

hallinnollista yhtenäiskoulua vastaan ja opettajien voimakkaat kannanotot osoittavat, että hallinnollista 

yhtenäiskoulua ei ole syytä tässä vaiheessa perustaa.” 

 

Nämä kannanotot perustuvat asiantuntemukseen. 

 

Mielestäni 17.01. jälkeen ei ole esitetty seikkoja, joiden perusteella em. valiokunnan päätös piti jo 13.3. 

kumota. Ei pitäisi rikkoa yhtenäisyyden vuoksi hyvin toimivaa opetusjärjestelmää. Se kun on jo yhtenäinen. 

 

Perusopetuksen yhtenäisyyden toteuttamiseksi ja varmistamiseksi opetusjärjestelmän käytössä on useita 

keinoja: valtakunnalliset opetussuunnitelman perusteet, valiokunnan hyväksymät opetussuunnitelmat, 

opettajien pedagoginen ammattitaito, opetuspäällikön ohjaus ja koulujen yhteistoiminta, yhteensopivat 

oppikirjat ym. Ei ole esitetty olennaisia epäjatkuvuuskohtia tai yhteensopimattomia koulujen prosesseja / 

niiden tuloksia. Oppimispolun eheytystä ei tarvita. 

 

Opetustoimen hallinto on jo nyt raskas. Opetuspäällikön alaisena on kolme rehtoria. Ohjaustasoja ei tarvita 

lisää.  

 

Jos on saatavissa lisää resursseja, niitä pitäisi käyttää tukiopetukseen ja oman sihteerin  saamiseksi 

molempiin kouluihin. Opetusjärjestelmän kehittämisessä tulisi noudattaa laadunhallinnan periaatteita ja 

käytäntöjä.  

 

 

13.03.2019    Erkki Karimaa 

 

 

 


